
Владика Григорије о неуспеху фудбалера Србије: Наша репрезентација није ништа другачија од нас, она је слика нашег друштва. Не играмо као тим
субота, 03 децембар 2022 22:08

Поводом неуспеха фудбалера Србије огласио се и владика Григорије, епископ
дизелдорфски и целе Немачке, и поделио утиске везане за учешће Србије на Мундијалу
у Катару.

  

  

– Синоћ ме је много људи звало, пријатеља, да причамо о фудбалу, пошто знају да
волиим фудбал. Гледали смо утакмицу у којој је било тренутака радости и тренутака
туге. Не желиим пуно да мудрујем о фудбалу и да анализирам то – рекао је владика
Григорије.

  

Он је додао да наша репрезентација није ништа другачија од нас.

  

– Међутим, усудићу се да кажем да је мој главни утисак да наша репрезентација није
ништа другачија од нас – она је слика нашег друштва. Дакле, ми имамо изврсне
појединце, који могу да засијају као нико други, али немамо тим. Не играмо као тим –
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казао је он.
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A post shared by Григорије Дурић (@vladika.grigorije)

       

Како је закључио, имају појединци духа и они се труде, али нема тог заједничког духа.
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– Морамо то да тражимо. И, наравно, да будемо реални – указао је Григорије.

  

(Данас)
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